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 לפרסום 16/04/18פרוטוקול ישיבת ועד מקומי צופים מיום 
 
 
 
 

 , דוד ביטון, רפי מועדה, זאב סימן טובחגי מאיר, יו"ר ,  נוכחים :
 ויוני סבאג. אלירן תשובהמוטי חמביא,  כנרת פוליטי,                       

 
 05.03.18אישור פרוטוקול ישיבת ועד מקומי מתאריך 

 
 וקול לאשר במייל.פרוט

 
 
 מאושר. – 05/03/18פרוטוקול מתאריך  .1

                                           ₪ 646,089 –פק"מ ,  ₪ 361,962.25 –עו"ש  –דיווח מצב בבנק  .2
           קרן מים. ₪ 132,990מתוכם      

                                                                                                                                       -מזכיר פרויקטים  .3
 במטרה לצאת לביצוע מיידי. יתקבלו הצעות מחיר –הנגשה של מפעל הפיס   3.1
   מתקיים מזה כחודשיים מגעים עם בעלי מגרשים שעדיין לא שלמו  –סלילת רחוב כלנית   3.2

 וע של הועד בניסיון להגיע לפתרון הסלילה במקום.לגבייה. וסידמי פיתוח,        
  שכונת ערבי נחל.                                                                                                               – 4טפסי   3.3

                                                                                    ניתוח סקירה כללית על התהליך.                              
.                                                                                           4הועד בסיוע תושבים מקדם את השגת טפסי        
להקים מקווה חדש.                                                           ניתנה סקירה במטרה  –מקווה נשים   3.4
 ניתנה סקירה על דרכי טיפול ועל המהלכים מול הרשויות. –לשמניה   3.5

 שתעלה לישיבת הועד הבאה.כנית תכנית. התתוגש  –שכר גלובלי מטפלות  .4

 הנושא יילמד.  –מר' אנסקי לאור הצעה של  ניתנה סקירה ע"י יו"ר הועד –אמנה חברתית  .5

 תדון בישיבת הועד הבאה. –אפליקציה יישובית  .6

בערבי נחל. ההחלטה  שצ"פים לאישור הועד לצאת לפרויקט רחוב נריה או גינת כלבים או .7
 לצאת לתכנון שדרוג רחוב נריה.

הצמוד לרב  515גנים במגרש  2הגנים המוצעים אישר הועד בניה של  4מתוך  –גני ילדים  .8
 כאופציה. 400הגנים הנוספים הוצע מגרש  2תכליתי, ובגין 

הועלו רעיונות להנצחה. תתקיים פגישה עם המשפחה ועם  –הנצחת שילה סימן טוב ז"ל  .9
 גורמים נוספים למצוא את הדרך המכובדת והראויה להנצחה.

                                                                                                                                -לישיבת ועד הבאה  .10
 יוצג סכום החייבים וניתוח סטטוס חייבים ואמצעי תשלום.

 אושרה פה מלא. –קרן השתלמות לאהרל'ה לדרברג  .11
 
 

 הישיבה נסגרה


